

Local COVID-19 testing institutions recognised by the Hong Kong SAR Government
香港特區政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的本地醫療檢測機構

Laboratory Name 化驗所名稱	Website 網站	Enquiry Email 查詢電郵	Enquiry Phone No. 查詢電話
BGI 華大基因	N/A	info@bgi.com	2818 9690
Canossa Hospital (Caritas) 嘉諾撒醫院	www.canossahospital.org.hk	opd@canossahospital.org.hk	5544 9183
Chan & Hou Medical Laboratories Ltd 香港(CH)病理檢驗中心	www.chlab.com.hk	covid19@chlab.com.hk	2522 1860 2782 1096 2602 5015
Diagnostix Medical Centre Ltd 健康化驗中心有限公司	N/A	covid_enquiry@diagnostix.com.hk	2885 4686
Gleneagles Hospital Hong Kong Clinical Laboratory 港怡醫院臨床病理學	www.facebook.com/GHK.Hospital www.gleneagles.hk	enquiry@gleneagles.hk	2122 1333
Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan 香港港安醫院-荃灣	www.twah.org.hk/en/main	lab.dept@twah.org.hk	2275 6166
Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road 香港港安醫院-司徒拔道	www.hkah.org.hk/en/main	claboratory@hkah.org.hk	2835 0534

Local COVID-19 testing institutions recognised by the Hong Kong SAR Government
香港特區政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的本地醫療檢測機構

Laboratory Name 化驗所名稱	Website 網站	Enquiry Email 查詢電郵	Enquiry Phone No. 查詢電話
Hong Kong Baptist Hospital – Molecular Pathology 香港浸信會醫院–分子病理學	www.hkbh.org.hk/promotion/covid-19testdetails/	info@hkbh.org.hk	2339 8941
HKMPDC / Hong Kong Molecular Pathology Diagnostic Centre Limited 香港分子病理檢驗中心有限公司	www.hkmpdc.com	contact@hk-mpdc.com	2986 1272 2986 1270
Hong Kong Sanatorium & Hospital Molecular Pathology Division 香港養和醫院分子病理部	www.hksh.com	covid@hksh-hospital.com	2835 8602
Kingmed Diagnostics (Hong Kong) Limited 金域檢驗(香港)有限公司	www.kingmed.com.hk/plus/list.php?tid=68&tid=68	sales@kingmed.com.hk	2919 7222
Modern Genomic Services Limited 現代基因技術有限公司	www.moderngenomic.com	info@moderngenomic.com	3604 1305

Local COVID-19 testing institutions recognised by the Hong Kong SAR Government
香港特區政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的本地醫療檢測機構

Laboratory Name 化驗所名稱	Website 網站	Enquiry Email 查詢電郵	Enquiry Phone No. 查詢電話
PathLab Medical Laboratories Ltd 栢立醫學化驗室	www.pathlabhk.com/covid/covid.html	covid.info@pathlabhk.com	3983 1800
Prenetics	www.projectscreen.co	projectscreen@prenetics.com	3008 8323
St. Teresa Hospital – Clinical Laboratory 聖德肋撒醫院臨床病理檢驗部	www.sth.org.hk	sth@sth.org.hk	2711 9335
Union Hospital Pathology Department 仁安醫院病理部	www.union.org	union@union.org	2608 3355
UCN Diagnostic Services - Pathology Laboratory 基督教聯合那打素醫學診斷服務 - 病理化驗部	www.ucn.org.hk	info@ucn.org.hk	2717 2311

Note 1: The above list may be subject to change, please pay attention to the announcement of the Government.

註一：上述名單稍後可能會有所調整，請留意政府的公佈。

Note 2: According to the latest requirement of the Guangdong Provincial Government, starting from 10am on August 7, save for persons who received prior approval by Guangdong for performing essential official and business duties and cross-boundary goods vehicle drivers who would continue to be subjected to the prevailing policies applicable to them, all other persons who are entering Guangdong would be required to present a valid proof of a negative COVID-19 nucleic acid test result issued by one of the testing institutions recognised by the HKSAR Government. The negative test result would be valid within 24 hours from issue time of the report.

註二：按廣東省政府的最新要求，自八月七日早上十時起，除經批准的公務商務豁免人員和跨境司機按現行規定執行外，其他人員入境廣東時，必須持有香港特區政府認可的醫療機構發出的 24 小時內有效核酸檢測陰性結果證明（由報告發出時間起計）。

Note 3: For persons who are exempted from the 14-day compulsory quarantine in Hong Kong under the "Compulsory Quarantine of Certain Persons Arriving to Hong Kong Regulation" (Cap. 599C of the Laws of Hong Kong) and are currently in Guangdong Province, if they plan to re-enter Guangdong Province within a short period of time after returning to Hong Kong, they may visit testing institutions in Guangdong Province that are recognised by the Hong Kong SAR Government to conduct COVID-19 nucleic acid testing for inspection at mainland ports. The related list is:

https://www.coronavirus.gov.hk/pdf/List_of_recognised_laboratories_GD.pdf.

註三：所有根據《若干到港人士強制檢疫規例》（香港法例第 599C 章）在本港獲豁免 14 日強制檢疫的人士如正身處廣東省，並在返港後短時間內再次入境廣東省，可到獲香港認可的廣東省醫療檢測機構進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測，以供內地口岸查驗。有關名單見：https://www.coronavirus.gov.hk/pdf/List_of_recognised_laboratories_GD.pdf。

Note 4: According to the latest requirement of the Macao Special Administrative Region Government, starting from 6am on August 7, all persons entering Macao would be required to present a valid proof of a negative COVID-19 nucleic acid test result issued by one of the testing institutions recognised by the HKSAR Government. The negative test result would be valid within 24 hours (e.g. for a nucleic acid test conducted on August 6, the negative result report can be used for entering Macao on August 7).

註四：按澳門特別行政區政府的最新要求，自八月七日早上六時起，所有由香港入境澳門的人士均須持有由特區政府認可的檢測機構發出的24小時內的有效核酸檢測陰性結果證明（例如在八月六日做檢測，可憑有關陰性結果報告在八月七日內入境）。

September 2020
2020年9月